
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2009-11-04. 

Närvarande: Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Carl Ragnarssson,  

 Gun Karlsson, Staffan Hed, Marie Binglöv, Annika Brundin. 

Frånvarande: Magnus Berg. 

 

1. Mötets öppnande 

    Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning 

    Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av mötessekreterare 

    Till mötessekreterare utsågs Annika Brundin. 

 

4. Val av justerare 

    Marie Binglöv utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

5. Föregående mötesprotokoll 

    Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes. 

 

6. Ekonomirapport 

Kassören var nöjd även om han påpekade att det skulle kunna vara ännu bättre. 

Han rapporterade om en ökning hittills i år på cirka 200 par jämfört med förra året. 

 

 



7. Tävlingsrapport 

Calle hade varit på festivalmöte och rapporterade om det ökade  intresset för 

festivalen i Örebro. Målet för 2010 är 8.000 par. 

 

8. Trivselkommitténs rapport 

Gun berättade att förberedelser inför julfesten pågår. Inbjudan sätts upp  senast 

söndagen den 8 november då det spelas höstbarometer. 

 

9. Övriga frågor 

     - Lennart och Marie fick uppgiften att inhandla diskmaskin. 

- Kerstin Kardell och Harald Danielsson har visat sig intresserade av att ansvara 

för kafeterian om de finner medhjälpare som kan avlasta dem. Styrelsen svarade 

mycket positivt på detta. Mats och Lennart arbetar för att det ska ordna sig.  

 

10. Nästa styrelsemöte 

    Torsdagen den 3 december klockan 17.15. 

 

 

Vid protokollet  Ordförande  Justeras 

       

Annika Brundin  Mats Sjöberg Marie Binglöv 

 

 


